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Lägesrapport från Östersunds kommun  
 
Fortsatt provdrift av UV-renaren – fortsätt koka vattnet! 
Installationen av UV-renaren blev klar strax innan jul, men vi måste fortfarande 
koka vårt dricksvatten. De tre reningsstegen av inkommande vatten till 
vattenverket i Minnesgärde – klor, ozon och UV - finjusteras nu och provdriften 
av UV-renaren kommer att pågå ytterligare en tid. 
 
Arbetet med spolplanen fortsätter 
I planeringen av hur spolningen av dricksvattenledningarna ska gå till är 
datasimuleringarna i princip färdiga. 
- Vi kommer att inleda spolningen vid vattenverket och arbeta oss utåt i 
ledningsnätet, med rent vatten ”i ryggen”, berättar Rickard Johnson, chef för 
Vatten Östersund.  
 
Mängden crypto minskar successivt 
Provtagning på utgående vatten från avloppsreningsverket i Göviken, visar att 
mängden cryptosporidium minskar. 
 
Till sist…. 
….sprid informationen om att vi ska koka dricksvattnet till nära och kära som 
besöker oss under nyårshelgen!  
 
För mer information: 
Rickard Johnson, VA-chef, 070-349 53 14 
 
Övriga pressfrågor kontakta Jörgen Vikström, 070-204 88 28.  


